
Algemene Vergadering

VERSLAG

Vergadering van woensdag 2 december 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno, Bart, Bram, Carolyne, Cedric, Fanne, Jari, Jeroen (vanaf 19u06),
Joni, Katelijne, Les, Lien, Quentin, Reinout (vanaf 19u04), Sander, Simon, Tine, Yanice

Afwezig: Anton, Tom Vervoort

Verontschuldigd: Marlies, Stijn Cambie

Waarnemer: Andreas, Lise, Mariska

De vergadering wordt geopend om 19u02.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Goedkeuring herbegroting

Opmerkingen bij de exploitatie

• Bij Verken Leuven stond dat er nog een bonnetje ontbrak, maar daar is volgens de exploitatie niets aan
uitgegeven. De persoon in kwestie had het bonnetje kwijt gedaan en is hier niet meer op teruggekomen,
waardoor het uiteindelijk niet terugbetaald is geweest. Het is niet de bedoeling dat Beheer zelf beslist om
dat niet terug te betalen wanneer er geen bonnetje is, maar dat is hier dus ook niet het geval. In zo’n situatie
moet dat op de PV besproken worden. Voor de pré-24-uren rondjes mist ook nog een bonnetje.

• De karaoke draait procentueel gezien nogal veel verlies, maar dat kwam omdat er toen een bak is gekocht
waar amper van gedronken was.

• Op EJWiekent zat er vijftien euro te veel in de kassa. Beheer is er dan van uitgegaan dat dat het geld
was van een ouwezak en heeft dat zo ingegeven. Later bleek dat Lien op EJWiekent betaald had en dat de
vijftien euro van daar kwam, dus was er een ouwezak te veel ingegeven. De fout werd pas ontdekt toen de
rekening voor het presidium al gemaakt was en de mails verstuurd waren, dus toen was het te laat om het
nog te veranderen.

• Eerst dachten we dat de LAN Party met VTK negatief gedraaid had, maar uiteindelijk bleek dat niet het
geval. De winst is op de exploitatie al gedeeld met VTK, maar moeten we wel nog betalen aan hen.

• Op de begroting stonden haspels, koelboxen en koeltassen bij investeringen. De koeltassen zijn aangekocht
en er zijn genoeg haspels, dus het overige geld is gebruikt voor de herbegroting.
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Opmerkingen bij de herbegroting

• Scientica heeft voor activiteiten een eigen spaarpot van een paar jaar geleden, toen ze een heel goed jaar
hadden. Elk jaar mag daar een bepaald bedrag van gebruikt worden en daar staat ook nog een buffer
op voor als dat niet voldoende is. Er is dit jaar echter op voorhand afgesproken dat de cantusweek van
Scientica betaald ging worden aan de hand van kringensteun, waardoor daar in de begroting geen rekening
mee gehouden is. Zonder de cantusweek draait Scientica zoveel verlies dat het geld van de spaarpot voor
dit jaar op is, dus we kunnen niet anders meer dan de cantusweek vanuit kringensteun te betalen. Op de
laatste Scientica AKV van vorig jaar was er voor die buffer echter een vrij hoog bedrag bepaald, dus we
moeten eens nagaan bij Scientica hoeveel dat is en of daar geen stuk van de cantusweek mee betaald kan
worden. In deze herbegroting laten we Scientica wel op 300 euro staan, omdat het gemakkelijker is om het
potentiële extra geld later nog te verdelen dan er extra geld in te moeten steken.

• Er is geen extra geld voor Cantus begroot terwijl die niet goed draaiden, maar de reden hiervoor is intussen
gevonden. De brouwer maakt de facturen op met de hand en een fout gelezen cijfer zorgde ervoor dat we
vijftig euro minder dachten te hebben dan in werkelijkheid. De laatste cantus heeft dus +10 gedraaid in
plaats van -40. In totaal draait Cantus daarmee ongeveer op nul.

De herbegroting wordt goedgekeurd.

Varia

• Fanne: ’Euhm. . . nee. En dat moet in het verslag!’

• Reinout: ’Kom zeker naar de bar.’

• Cedric: Ik heb een vraag aan PR: zijn er al veel bedrijven voor de Jobfair? - Quentin: Bally had er twee,
ik ook, over één is er nog twijfel en Reinout had er ook zeker twee.’ - Cedric: ’Dus het bedrag van de
begroting...?’ - Quentin: ’Dat halen we!’

• Bart: ’Ik heb nog niet gegeten, wilt iemand samen gaan eten?’

• Arno: ’Ik heb de sleutel van Alma, voor mensen die bezorgd waren.’

• Anne: ’Wij gaan niet zo lang blijven plakken, want het is presesfakbartocht!’

De vergadering wordt gesloten om 19u23.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be
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